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وزیر ورزش و جوانان اعلام کرد

انتخابات6فدراسیونورزشیتاپایانسالبرگزارمیشود
شش فدراســیونی که با سرپرست اداره می شوند به 
زودی انتخابات آنها برگزار خواهد شد و هیچ فدراسیونی تا 

پایان سال جاری با سرپرست نخواهیم داشت.
مسعود سلطانی فر وزیر ورزش و جوانان صبح دیروز در مجمع 
فدراســیون ناشنوایان حضور پیدا کرد و گفت: تا پایان سال هیچ 
فدراسیون با سرپرست نخواهیم داشــت.در حال حاضر حدود 6 
فدراســیون با سرپرست اداره می شــوند که قصد داریم به زودی 
انتخابات آنها را برگزار کنیم تا هیچ فدراســیونی تا پایان سال با 
سرپرست نداشته باشــیم چرا که بر اساس تصمیمی که گرفتیم 
تا پایان این ماه ســتاد بازی های 2017 جاکارتا و 2020 المپیک 
توکیو را تشکیل خواهیم داد تا برنامه ریزی های لازم برای حضوری 
در شأن و قدرتمند داشته باشیم. ضمن اینکه پشتیبانی های لازم 
را خواهیم داشــت تا تیم ملی فوتبال که در گروه خود به عنوان 
ســرگروه اســت در دور برگشــت بدون حرف و بحث صعودی 

مقتدرانه به جام جهانی داشته باشد.
نیازها و چالش های موجود در فدراسیون ناشنوایان

سلطانی فر در ادامه بیان کرد: نکات خوبی در خصوص نیازها و 
چالش های موجود در فدراسیون ناشنوایان توسط کاندیداها مطرح 
شــد که برای من بســیار قابل اســتفاده و حائز اهمیت است. به 
کریمی تبریک می گویم و آرزوی موفقیت برای او دارم و امیدوارم 
با توجه به رزومه ای که ارائه کرد و همچنین چهره  آشنایی که در 
ورزش کشور است ان شاءالله با استفاده از تجربیات خود و استفاده 
از نیروهای جوان و تازه  نفس یک حال و هوای جدیدی در ورزش 

ناشنوایان پدید آید.
او در ادامه بیان کرد: کریمی تا این لحظه با کاندیداها رقیب 
بــود اما از امروز با آنها رفیق اســت و بایــد از تجربیات دیگران 
اســتفاده کند. مهم ترین برنامه در این فدراسیون حضور مقتدرانه 
در المپیک ترکیه اســت که هفته آخر تیرماه در شــهر سامسون 
ترکیه برگزار خواهد شــد. ان شــاءالله با 14 تیم در این رقابت ها 
حضور خواهیم داشت. لازم است که سازوکار و برنامه لازم صورت 
گیــرد تا نتیجه خوبی را در این رقابت ها به دســت آوریم. وزارت 
ورزش بــرای حضور مقتدرانه تیم ناشــنوایان در المپیک ترکیه 
حمایت ها و پشــتیبانی های لازم را خواهد داشت تا حضوری در 

شأن و مقتدرانه داشته باشیم.
سلطانی فر همچنین در جمع خبرنگاران افزود: آن بندی که 
در مورد انتقاد و اعتراض فدراسیون جهانی برای اصلاح اساسنامه 
فدراســیون ورزشــی در زمان دکتر گودرزی مطرح شد و کمیته 
ملی المپیک از تمام فدراســیون ها خواستار اصلاح اساسنامه های 
خود شــد ارتباطی به برگزاری انتخابات فدراســیون های ورزشی 

ندارد و انتخابات تا پایان سال طبق زمان اعلام شده برگزار خواهد 
شــد. البته برای اصلاح اساسنامه فدراسیون ورزشی به یک گروه 
کارشناســی دســتور دادیم قوانین را تهیــه و تدوین کنند تا در 
هیئت وزیران به تصویب برســد و اصلاح اساسنامه مطابق قوانین 
فدراسیون جهانی به زودی اعمال شود. بنابراین اصلاح اساسنامه و 

برگزاری انتخابات فدراسیون های ورزشی موضوع مهمی نیست و 
نیاز به اصلاح اساسنامه ندارد.

وی در پاســخ به این پرســش که چطور شــد برای مجمع 
انتخابات فدراســیون ناشــنوایان حضور پیدا کردید و آیا در سایر 
مجامع نیز شرکت خواهید کرد یا خیر گفت: حتی المقدور تلاش 

می کنم متناســب با وقت و برنامه خود در مجامع شرکت کنم. به 
هر صورت این مســئولیت بر عهده وزارت ورزش اســت و ما باید 
از امکانات و وقت خود برای شــرکت در مجامع مختلف استفاده 

بهینه داشته باشیم.
همه کارها در چارچوب قانون انجام شود

ســلطانی فر همچنین در رابطه با قانون بازنشســته ها و دو 
تابعیتی ها در ورزش خاطرنشان کرد: قانونی که اخیرا در مجلس 
در ایــن زمینه به تصویب رســید در رابطه بــا ممنوعیت حضور 
بازنشسته ها در دستگاه های مختلف اجرایی محدودیت هایی ایجاد 
کرده و بر اســاس این قانون بازنشسته ها تنها در موارد خاص در 
مســئولیت هایی چون معاونت، وزارت و اســتانداری و مسئولیت  
مشابه این مشکلی برای حضور ندارند اما در صورت ضرورت برای 
اســتفاده از تخصص و تجربه، بازنشسته ها به عنوان کارشناس یا 
پاره وقت می توانند در فدراسیون های مختلف حضور داشته باشند 
اما به این شــرط که پرداختی آنها معادل یک سوم پرداختی افراد 
غیربازنشسته محسوب شــود. ما سعی می کنیم محدودیت هایی 
که در این قانون آمده اســت را رعایت کنیم. البته در این زمینه 
به معاونت توســعه منابع و معاونت ورزش قهرمانی دستور دادیم 
نظارت لازم را داشته باشند تا همه کارها در چارچوب قانون انجام 
شــود.وی اضافه کرد: در رابطه بــا دوتابعیتی ها باید بگویم قانون 
دوتابعیتی از قانون بازنشســته ها جداست و ما نمی توانیم قانونی 
که در رابطه بازنشسته هاست را در رابطه با دوتابعیتی ها اجرا کنیم 
و اینهــا قانون خاص خود را دارند اما ملزم به رعایت قانون و اجرا 

شدن آن هستیم.
وزیــر ورزش و جوانان همچنیــن در رابطه با حمایت وزارت 
ورزش و جوانان از خادم الشــریعه بانوی شــطرنج باز اظهار کرد: 
وزارت ورزش و جوانان همواره سعی کرده حمایت لازم را از بانوان 
ورزشــکار داشته باشــد و یکی از رویکردها و سیاست های ما در 
مجلس حمایت و پشــتیبانی از ورزش بانوان و استفاده از بانوان 
در سطوح مختلف مدیریتی و ستادی است. بنابراین تا حد امکان 

سعی می کنیم حمایت لازم را از ورزش بانوان داشته باشیم.
تصمیم گیری در مورد اتفاق موی تای به زودی 

وی همچنین در خصوص اتفــاق اخیر در ورزش موی تای و 
استعفای سرپرست تیم و اینکه تصور نمی کنید به جای استعفای 
سرپرســت تیم رئیس فدراســیون ورزش های رزمی باید استعفا 
می کرد، خاطرنشان کرد: گزارشــی در این زمینه توسط معاونت 
ورزش قهرمانی و شــورای برون مرزی در حال تهیه است که پس 
از دریافت گزارش های لازم نظر نهایی خود را در این زمینه اعلام 

خواهیم کرد.

حدیث دشت عشق

به یاد طلبه بسیجی شهید »محمدرضا حسن زاده«
خصم ظالم، یار مظلوم باشید

طلبه شهید محمدرضا حسن زاده در شهر مقدس 
قم در محله »قم نو« متولد شــد. کودکی هایش در 
کوچه پس کوچه های ایام طی شد و به دوران درس و 
مدرسه رسید. دوره ابتدایی اش در مدرسه صنیع الدوله 
به ســر آمد. دوره راهنمایی و مقطع متوسطه را در 
زرند طی کرد. پس از اخذ دیپلم رهسپار حوزه علمیه 
قم گردید. شــش ماه از آن روزهای خوش عرفان و 

خداشناسی، اخلاق و تهذیب گذشته بود که ندایی آرامش او را ملتهب ساخت.
ندایی که برخاســت، دست کمک و یاری بود تا سایه دیو فتنه و تجاوز را از 
آسمان شهر کنار زند. تا اینکه فتح المبین فتح روشن جاده های فردای او شد. بعد 
از دلاوری ها در عملیات فتح المبین به مرخصی آمد تا از همه خداحافظی کرده 
رهســپار دیار ابدیت گردد. او در خود احساس کرده بود. التماس دعایش برای 
شهادت بود و امیدش وصال یار. بیستم فروردین 1361 باز رهسپار جبهه شد و 

در 1361/2/26 در دیار خونین شهر، با نثار خون مطهرش به دیار حق شتافت.
قســمتی از وصیتنامه شــهید: ای مردم غیور و انقلابی و شهید پرور ایران! 
بدانید خداوند شــما را می آزماید و مواظب باشــید از این امتحان الهی، پیروز و 
برنده بیرون آیید. بله، زمان »کونوا للظالم خصما و للمظلوم عونا« فرا رســیده و 
فریاد رسای »هل من ناصر ینصرنی« حســین )علیه السلام( به گوش ما رسید 
و ایــن ما جوانانیم که باید به این نداهای الهــی این مردان حق، لبیک گفته و 
به پشتیبانی از فرزندشــان روح الله، این مرد خدا و این رهبر همیشه در صحنه 

مبارزه، که درود خدا و خلق خدا بر او باد، ]برخیزیم[.

برگزاریدربیحساسبسکتبالخوزستاندرهفتهششملیگبرتر
در حساس ترین دیدار هفته ششم لیگ برتر بسکتبال 

پتروشیمی میزبان نفت آبادان خواهد بود.
هفته ششم لیگ برتر بسکتبال امروز با پنج مسابقه پیگیری 
می شود که در حســاس ترین دیدار پتروشیمی صدرنشین لیگ 
و تیم بدون شکســت این فصل میزبان نفت آبادان اســت. داربی 
خوزستان در شرایطی برگزار می شود که آبادانی ها رده دوم جدول 
را از دســت داده انــد و اکنون جایگاه ســوم را در اختیار دارند و 
می خواهند فاصله شــان با صدر را کمتر کنند و در طرف دیگر نیز 
شاگردان مهران شــاهین طبع هستند که لیگ را با قدرت شروع 
کرده و تاکنون برابر تیمی تن به شکســت نداده اند. پتروشــیمی 
در این دیدار خانگی هم به دنبال ادامه روند شکســت ناپذیری  و 
صدرنشینی اش اســت.خبر جدیدی که از خوزستان رسیده این 
است که آبادانی ها می خواهند بازیکن خارجی خود را تغییر دهند 

و با رایان ریچاردز انگلیسی به توافق رسیده اند.
دومین دربی هفته ششــم لیگ برتر بســکتبال در پایتخت 
برگزار می شود و شــیمیدر میزبان نیروی زمینی است. شیمیدر 
که با آمدن مصطفی هاشمی شــرایط بسیار خوبی بدست آورده  
, در این مدت کم بســیار هماهنگ شده اند، با کسب دو پیروزی 
به رده ششم رســیده اند و حالا میزبان نیروی زمینی هستند که 
خیلی خوب خودش را در لیگ نشان داده و جایگاه هفتم جدول 
مسابقات را در اختیار دارد. مطمئنا رقابت تیم های ششم و هفتم 

لیگ جذابیت خاص خودش را دارد.
در دیگر دیدارهای این هفته شــهرداری اراک که از جایگاه 
دوم به رده پنجم ســقوط کرده مهمان شــهرداری کاشان است. 
کاشــانی ها با دو برد در جایگاه هشــتم لیگ قرار دارند و در این 
دیدار خانگی به دنبال فرار از قعر جدول هستند اما کارشان بسیار 
سخت است. مطمئنا شهرداری اراک به هیچ وجه نمی خواهد در 

این مسابقه امتیازی از دست بدهد.
در ادامــه رقابت های این هفته قعرنشــین های لیگ هم به 
مصاف هم می روند که لوله آ.اس شــیراز میزبان شهرداری گرگان 
است. این مسابقه برای دو تیم اهمیت بسیار زیادی دارد و دو تیم 
به دنبال نخستین بردشان در فصل هستند. با توجه به اینکه رائول 
مارشــال دومین بازیکن خارجی شهرداری گرگان هم به احتمال 
زیاد بازی خواهد کرد مطمئنا کار تیم میزبان آنهم بدون بازیکن 
خارجی بســیار دشوار خواهد شد.آخرین مسابقه هفته ششم هم 

بین دو تیم دانشگاه آزاد و شهرداری تبریز خواهد بود.
برنامه کامل هفته ششــم به این شرح است: *پتروشیمی - 
نفت آبادان *شیمیدر تهران - نیروی زمینی *شهرداری کاشان 
- شهرداری اراک *لوله آ.اس شیراز - شهرداری گرگان *دانشگاه 

آزاد - شهرداری تبریز
جدول رده بندی مسابقات: 1- پتروشیمی، 2- دانشگاه آزاد، 

3- نفت آبادان، 4- شهرداری تبریز و ...

حسن یزدانی مدال طلای المپیک خود را در مراسمی ویژه به آستان قدس رضوی اهدا می کند.
حسن یزدانی قهرمان وزن 74 کیلوگرم کشتی آزاد المپیک 2016 برزیل، همزمان با رقابت های کشتی پهلوانی قهرمانی 
کشور که روزهای 9 و 10 دی ماه در شهر مشهد مقدس برگزار می شود، مدال خود را به آستان قدس رضوی اهدا می کند. 
در این خصوص فدراسیون کشتی در نامه ای به حجت الاسلام والمسلمین رئیسی، تولیت محترم آستان قدس رضوی خواستار 

هماهنگی های لازم در این زمینه شد.

یزدانی طلای المپیک را به آستان قدس رضوی اهدا می کند  مذاکره فدراسیون والیبال با بروتو برای هدایت تیم ملی 
بروتو سرمربی  با  والیبال  مسئولان فدراســیون 
سابق تیم ملی والیبال ایتالیا برای هدایت ملی پوشان 

وارد مذاکره شدند.
در حالی که پیش از این مندز، اســتویکچف و آناستازی 
ســه گزینه اصلی فدراســیون والیبال برای هدایت تیم ملی 

عنوان شده بود، اما دیروز مذاکراتی از سوی فدراسیون ایران 
با مائورو بروتو سرمربی سابق تیم ملی ایتالیا صورت گرفت و 
او نیز از همکاری با ایران اســتقبال کرده است. در هفته های 
گذشــته بروتو به عنوان کاندید ســرمربی گری لهستان نیز 

مطرح بود.

* رشیدیان استاندار خراســان رضوی با قدردانی از فدراسیون کشــتی برای اعطای میزبانی مسابقات 
بین المللی جام تختی به مشــهد مقدس گفت: امیدوارم بتوانیم میزبان خوبی برای تمام تیم ها باشــیم تا 

یادگاری خوبی از این استان داشته باشند.

خواندنی از ورزش ایران

ســرمربی تیم ملی تکواندو می گوید که المپیک درس بزرگی برای تکواندو بوده و باید از این تجربه در ادامه راه اســتفاده کرد. 
گزیده ای از تازه ترین صحبت های بیژن مقانلو در ادامه می آید:

* اردوها خیلی خوب پیش می رود. تنها مشکل ما سرماخوردگی ملی پوشان است که گریبان گیر چهار تن از تکواندوکاران شده و کمی 
ناخوش هستند. عصر دیروز آخرین تمرین را برگزار کردیم و بامداد سه شنبه راهی کشور آذربایجان می شویم. 

* همه تیم ها خوب هستند و هر هشت تیمی که برای جام جهانی می آیند به دنبال مقام هستند. متاسفانه همه فکر می کنند مدال 
را برای تکواندوی ایران کنار گذاشــته اند در حالی که همه کشورها برای مدال تلاش می کنند. ما در المپیک شاهد این تجربه بودیم 

و به مدال نرسیدیم. المپیک درس بزرگی برای تکواندوی ایران بود. همه دیدند که با کوچک ترین غفلت مدال از دست می رود. 
* در جام جهانی تیم ها می توانند از دو بازیکن با ملیت های دیگر استفاده کنند. به همین دلیل آن چنان شناختی روی رقبا نداریم، 

زیرا نمی دانیم که تیم ها بازیکن گرفته اند یا خیر. 
* خدابخشی و عاشورزاده ارتقای وزن خواهند داشت. خدابخشی که در اردوها حاضر نشد و عاشورزاده تنها در جام جهانی در کنار 
تیم خواهد بود. تنها مهدی جلالی را به عنوان ذخیره می بریم و بقیه در گرندپری و جام جهانی مبارزه خواهند کرد. بیشــتر ســعی 

داریم از بازیکنان جوان استفاده کنیم تا پشتوانه المپیک 2020 باشند. 
* بهترین نفری که در حال حاضر می توانســت به تیم ملی کمک کند نصر آزادانی بود، در این شــرایط او بهترین فاکتورها را برای 

مربیگری دارد. خدا را شکر که به تیم خیلی کمک کرده است.

سرمربی تیم ملی تاکید کرد
المپیک درس بزرگی برای تکواندو ایران بود  

شروع ساخت استادیوم المپیک توکیو ۲۰۲۰
شــورای ورزش ژاپن اعلام کرده است کار ســاخت اولیه استادیوم المپیک 
توکیو آغاز شــده اســت و روز 11 دسامبر نیز مراســمی به صورت رسمی در 
ســاختمان با توجه به مهلت 36 ماهه ساخت استادیوم، باید کار ساخت وساز تا 
نوامبر 2019 به پایان برسد. قرار است این هفته استادیوم توکیو پی ریزی شود. 
به دلیل تغییر طرح و معماری استادیوم المپیک توکیو این پروژه به مدت 16 ماه 
به تعویق افتاد. ابتدا قرار بود که طرح زاها حدید برای اســتادیوم توکیو استفاده 
شــود اما به دلیل زیاد بودن هزینه ســاخت این طرح این اتفاق نیفتاد. در حال 
حاضر طرح کنگو کوما، طراح ژاپنی انتخاب شــده است که منطبق با معماری 
ژاپنی است و در آن از چوب زیاد استفاده شده است. ساخت این طرح یک  و نیم 
میلیارد دلار هزینه خواهد داشت. مراسم افتتاحیه و اختتامیه المپیک و مسابقات 

دوومیدانی در این استادیوم برگزار می شوند.
زیدان و رکوردهایی که در انتظارش است

ســرمربی رئال مادرید می تواند به زودی رکورد این تیم در بازی های بدون 
شکســت را بشکند.آخرین شکســت رئال مادرید به 6 آوریل )19 فروردین( در 
دیدار رفت مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان اروپا برابر ولفسبورگ )دو بر 
صفر( برمی گردد. پس از آن مادرید 26 پیروزی و 7 تســاوی کسب کرد. در این 
میان سفیدپوشــان فاتح لیگ قهرمانان شدند. زین الدین زیدان تاکنون توانسته 
است یکی از بهترین رکوردهای مادرید را به ثبت برساند و پس از شکست رکورد 
کارلو آنچلوتی، تنها لئو بین هاکر را پیش رو دارد. ســرمربی مادرید در سال های 
19۸۸ تا 19۸9، رکورد 34 بازی بدون شکســت را به ثبت رساند.در بازی شنبه 
به نظر می رسید رکورد 32 بازی بدون شکست زیدان پایان برسد اما گل دقیقه 
90 سرخیو راموس مانع از این اتفاق شد. جالب این جاست آنچلوتی این رکورد را 
از دیدار برابر بارسلونا تا دیدار بعدی مقابل این تیم به ثبت رساند. یعنی او از 26 
اکتبر سال 2013 تا 23 مارس 2014 در 31 بازی شکست نخورد. در نخستین 
دیدار، بارسلونا را دو بر یک شکست داد و در بازی دوم، چهار بر سه مغلوب این 
تیم شد. آنچلوتی در مجموع 31 بازی 26 پیروزی و ۵ تساوی را به دست آورده 
است. در اسپانیا بهترین رکورد به لوییس انریکه اختصاص دارد سرمربی بارسلونا 
رکورد 39 بازی بدون شکســت را فصل گذشته بر جای گذاشته است. در اروپا 
بهتر از رکورد انریکه نیز وجود دارد. ناتینگهام فارســت با هدایت برایان کلاف، 
40 بازی پیاپی را بین ســال 7۸ و 1977 بدون شکست پشت سر گذاشت. البته 
رکورد آنتونیو کونته به همراه یوونتوس در سال 2012 – 2011 بهتر است. تیم 

ایتالیایی در 43 بازی پیاپی مغلوب هیچ تیمی نشد.
اریکسون سرمربی شنژن چین شد

ســرمربی پیشین تیم ملی انگلیس هدایت یک تیم دسته دومی در چین را 
عهده دار شد.اسِون گوران اریکسون با امضای قراردادی سه ساله به ارزش سالانه 
4 میلیون پوند هدایت تیم فوتبال شنژن را بر عهده گرفت. شنژن در لیگ دسته 
اول چین یعنی یک دســته پایین تر از ســوپرلیگ چین حضور دارد. بر اساس 
گزارش ســایت »دیلی میل« 7 تا 10 روز دیگر این باشگاه چینی به طور رسمی 
اریکسون 6۸ ساله را به عنوان سرمربی خود به هواداران و رسانه ها معرفی خواهد 
کرد. اریکســون ماه گذشته از سمت سرمربیگری شانگهای اس آی پی جی اخراج 
شد.یکی از اعضای باشگاه شــنژن به »دیلی میل« گفت: رئیس میلیاردر باشگاه 
هر کســی را که بخواهد می تواند به خدمت بگیرد حتی لیونل مسی، اما طبیعتا 

بازیکنی همچون مسی تمایلی ندارد در لیگ دسته دوم بازی کند.
آغاز تغییرات در دوومیدانی جهان

رئیس فدراســیون جهانی دوومیدانــی )IAAF( اعلام کرد اصلاحات در این 
فدراسیون آفتاب را به آسمان عصر جدید دوومیدانی می تاباند و اتفاقی تاریخی 
برای این فدراســیون خواهد بود. بســته اصلاحی IAAF در کنگره خاص برای 
تصویب کردن این تغییرات، 9۵ درصد رای موافق داشت. طبق اصلاحات جدید، 
واحدی مستقل برای مبارزه با دوپینگ وجود خواهد داشت. سباستین کو درباره 
اصلاحــات جدید گفت: روزی تاریخی بــرای ورزش ما خواهد بود. چارچوبی را 
پیاده می کنیم که باید ســه سال پیش گذاشته می شد. او درباره فساد مالی که 
در فدراســیون جهانی اتفاق افتاده اســت نیز گفت: این پول باید برای پیشرفت 

دوومیدانی استفاده می شد. به همه ما ظلم شده است.
انتقاد فرانک دی بوئر از سران اینتر 

فرانــک دی بوئر که با قراردادی 3 ســاله به عضویت اینتر درآمد، بعد از ۸۵ 
روز از سمت خود برکنار شد و این مربی هلندی از رفتاری که با او در اینتر شد 
راضی نیست. فرانک دی بوئر درباره رفتاری که با او در این تیم شد، به صحبت 
پرداخت و گفت: وضعیت اینتر کاملا مشــخص اســت. اینتر تیمی است که در 
اختیار چینی ها قرار گرفته است و از سوی دیگر، یک مالک اندونزیایی دارد. در 
کمال تعجب اما هیئت مدیره ایتالیایی در این تیم حضور دارند که در آن، همه 
فکر می کنند رئیس هستند. در اینتر وضعیت مشخص نیست و معلوم نیست در 
اینتر چه کسی مسئول است. مشکل اینتر این است که هیچ کسی رئیس واقعی 

نیست و همه با هم درگیری دارند. 
جریمه سنگین نقدی در انتظار بارسلونا 

هواداران بارســلونا برای سیاســیون کاتالونیا در ال کلاســیکو سنگ تمام 
گذاشتند اما اقدامات آنها به احتمال فراوان جریمه سنگین مالی برای باشگاه شان 
در پی خواهد داشــت.»به جمهوری کاتالونیا خوش آمدید«، این شعاری بود که 
در طول بازی بین دو تیم بارســلونا و رئال مادرید هرگز حذف نشد و پلاکاردها 
و تابلو های آن در دســت هواداران به چشــم می خورد. شعارهایی چون زنده باد 
کاتالونیا، اینجا اسپانیا نیست، و توهین هایی عجیب علیه خاندان سلطنتی اسپانیا 
یقینا در گزارش بازی ناظر ال کلاسیکودربی لحاظ خواهد شد. پیش از این بازی، 
پلیس امنیت ملی اسپانیا به مقامات نیوکمپ هشدار داده بودند اجازه ورود دست 

نوشته های توهین آمیز را به استادیوم ندهند. 
تمجید رومنیگه از بایرن مونیخ گواردیولا

کارل هاینتــس رومنیگه در گفت وگو با یک روزنامــه آلمانی در تمجید از 
ســرمربی پیشــین بایرن مونیخ گفت: باید بگویم بایرن مونیخ هرگز به زیبایی 
تیم تحت هدایت پپ گواردیولا بازی نکرده بود. بایرن همیشه تیمی موفق بود، 
امــا به ندرت فوتبال زیبایی را ارائه مــی داد. زیرنظر پپ اما ناگهان اوضاع بایرن 
زیــرورو شــد و ما رو به ارائه فوتبال زیبا هم آوردیــم. به هر حال پپ میراثی از 
خود در بایرن به جا گذاشت، سرمربی که حالا هدایت منچسترسیتی را به عهده 
دارد.گواردیولای 46 ســاله بین سال های 2013 تا 2016 هدایت باواریایی ها را 
به عهده داشــت و سه قهرمانی در بوندس لیگا، دو قهرمانی در جام حذفی آلمان، 
یک قهرمانی در ســوپرجام یوفا و یک قهرمانی در جام باشگاه های جهان برای 
این تیم به ارمغــان آورد. وی همچنین درخصوص انتخاب مجدد اولی هوینس 
به عنوان رئیس باشگاه بایرن مونیخ هم اظهار داشت: به نظرم برای هوینس خیلی 
مهم بود که با یک اشــتباهی که مرتکب شده بود، همه چیز برایش تمام نشود. 
زمانی که هوینس در زندان بود به او خیلی نزدیک بودم. هیچ گاه اولین ملاقاتی 
را که با او در زندان داشــتم، فراموش نمی کنم. اولی خجالت زده و لاغر شده بود 

و شرایط خاصی داشت.

فیفا پرسپولیس را 5۰ هزار فرانک جریمه کرد
سرپرســت باشگاه پرســپولیس از جریمه ۵0 هزار فرانکی این باشگاه از 
سوی فدراسیون بین المللی فوتبال خبر داد و به دریافت پیشنهاد از یک تیم 
چینی برای مدافع سرخپوشــان واکنش نشــان داد. علی اکبر طاهری به ارائه 
توضیح در مورد هزینه اردوی سرخپوشــان در امارات پرداخت و گفت: مبلغ 
19۸ هزار درهمی که به آن اشــاره شده از سوی باشگاه در اختیار سرپرست 
کاروان تیم گذاشــته شد تا بخشــی از آن به عنوان پول توجیبی و پاداش به 
بازیکنان پرداخت شــود. وی با تاکید بر اینکه این باشگاه برای برپایی اردوی 
آماده سازی در امارات هیچ هزینه ای نداشته است گفت: همانطور که قبلا نیز 
گفته ام ما تنها هزینه بلیت و ویزا را متقبل شدیم و هزینه دیگری نداشته ایم. 
باقیمانده پولی که در اختیار سرپرســت کاروان بود نیز به باشگاه بازگردانده 
شده که اسنادش موجود است. سرپرست باشگاه پرسپولیس خاطرنشان کرد: 
اگر از باشگاه ایرانیان استعلام گرفته شود مشخص خواهد شد که پرسپولیس 
هیچ هزینه ای برای این اردو نداشــته اســت. وقتی این راهکار برای مشخص 
شدن وضعیت هزینه باشگاه وجود دارد دیگر نمی توان دروغ گفت. علی اکبری 
طاهری در واکنش به مطرح شــدن خبری مبنی بر دریافت پیشنهاد از یک 
تیم چینی بــرای انتقال محمد انصاری گفت: فعلا هیــچ برنامه ای برای این 
انتقال نداریم. سرپرست باشــگاه پرسپولیس در پایان گفتگویش در رابطه با 
پرونــده جدیدی که به خاطر انتقال محمدرضــا خلعتبری از عجمان امارات 
به پرســپولیس در فیفا باز شده است، گفت: فیفا از پرسپولیس به علت عدم 
رعایت اصول نقل و انتقالات شــکایت کرده است چرا که این انتقال در زمان 
مقرر و قانونی انجام نشده و به همین خاطر باشگاه پرسپولیس ۵0 هزار فرانک 

جریمه شده است. 
قوچان نژاد مدعی جدید آقای گلی هلند 

مهاجم ملی پوش ایرانی با دو گلی که شــب گذشــته بــرای هیرنفین به 
ثمررساند به مدعی جدید آقای گلی لیگ برتر هلند تبدیل شد. در جدال خارج 
از خانه هیرنفین برابر ایگلز رضا قوچان نژاد با دبل 7 دقیقه ای خود موفق شــد 
زمینه برتری 3-1 تیمش را فراهم و بار دیگر هیرنفین را به جمع چهار تیم برتر 
جدول رده بندی بازگرداند. درخششی که باعث شد تا این مهاجم ایرانی بار دیگر 
به ستاره تیمش تبدیل و بر میزان محبوبیتش افزوده شود. با دو گل شنبه شب 
گذشته تعداد گل های گوچی در این فصل به عدد 7 رسید تا نه تنها این ستاره 
ایرانی عنوان برترین گلزن تیمش را به دست بیاورد بلکه به مدعی جدید کسب 
آقای گلی اردیویسه هلند نیز تبدیل شود. قوچان نژاد با این شرایط تنها دو گل 
با صدرنشــین جدول بهترین گلزنان هلند فاصلــه دارد و این می تواند بهترین 
فرصت برای او باشــد تا روزهای خوبش در هلنــد را رویایی تر کند. هیرنفین با 
برتری شــب گذشته برابر ایگلز توانست بار دیگر از آلکمار سبقت گرفته و با 26 
امتیــاز از 1۵ بازی در جایگاه چهارم ایســتاده و تنها 4 امتیاز با آیندهوون تیم 
سوم جدول اختلاف داشته باشد. گوچی و یارانش هفته آینده مقابل اکسیلیسور 
انتهای جدولی قرار می گیرنــد و این می تواند فرصت خوبی برای مهاجم ایرانی 
باشد تا تعداد گل های خود را از عدد 7 بالاتر برده و به صدر جدول گلزنان برتر 

هلند نزدیک شود. 
شمس و صالح، دستیار هرمانس شدند

مربیان ایرانی در دوره آموزشــی فوتســال با عنوان دستیار در کنار مدرس 
مطرح بین المللی خواهند بود. ویکتور هرمانس مدرس مطرح فوتسال و سرمربی 
ســابق ایران، هلند و تایلند قرار است از هفته آینده در دوره آموزشی سطح سه 
آسیا برای مربیان ایرانی تدریس کند. در این دوره حسین شمس و ناصر صالح، 
هرمانس را به عنوان دســتیار کمک خواهند کرد. نکته جالب اینکه شــمس به 
عنوان سرمربی و صالح به عنوان مربی هدایت تیم ملی ایران را در سال های 7۸ 
-79 به عهده داشــتند و هرمانس جانشین آنها در سال ۸0 شده بود. این دوره  
از امروزآغاز می شــود و در هفته نخست آن مدرسان ایرانی به بیان مطالب خود 
خواهنــد پرداخت. ویکتور هرمانس نیز کارش را از یک شــنبه هفته آینده آغاز 
خواهد کرد. قرار اســت سرمربیان تیم های لیگ برتری نیز در این دوره آموزشی 

حضور داشته باشند. 
محرومیت خرمگاه و الهامی تا اطلاع ثانوی

کمیته انضباطی فدراســیون فوتبال محمد خرمگاه و ســاکت الهامی را تا 
اطلاع ثانوی محروم کرد. کمیته انضباطی رای اولیه خود را برای دیدار تیم های 
استقلال تهران و صبای قم اعلام کرد. مسابقه تیم های استقلال تهران و صبای 
قم برگزار و از سوی ساکت الهامی و محمد خرمگاه تخلفاتی رخ داد که بر اساس 
گزارش مسئولان برگزاری مسابقات به کمیته انضباطی فدراسیون، این کمیته، 
افراد را به اســتناد ماده 32 آیین نامه انضباطی و با صدور قرار دســتور موقت تا 
اطلاع ثانوی از همراهی تیمهای مربوطه و حضور در مســابقات رسمی محروم 

اعلام کرد. 
فرکی: در نیم فصل تیم مان را تقویت می کنیم

ســرمربی تیم فوتبال ســایپا می گوید به دنبال تقویت تیمش در نیم فصل 
است. حســین فرکی درباره ابقایش به عنوان سرمربی سایپا اظهار کرد: پس از 
جلســه ای که با حضور اعضای هیئت مدیره باشــگاه سایپا برگزار شد در نهایت 
اســتعفای من را نپذیرفتند. البته من در جلسه حاضر بودم و در آنجا هم اصرار 
کردم که استعفای من را بپذیرند. با این حال پس از توضیحات من هیئت مدیره 
تصمیم گرفت که به کارم به عنوان سرمربی تیم ادامه بدهم. او در پاسخ به این 
سؤال که آیا قرار است کادر فنی سایپا و یا کادر بازیکنان این تیم تقویت شوند 
گفت: به هر حال باید نقاط ضعف و قوت تیم را بررسی کنیم و ببینیم اگر نیازی 
وجود دارد، در نیم فصل اقدام کنیم. اما درباره اضافه شدن مربی دیگری به کادر 
فنی باید بگویم قرار نیســت فردی به جمع کادر فنی ما اضافه شــود. فرکی در 
پایان خاطرنشــان کرد: امیدواریم با تلاش هایی که انجام می دهیم بتوانیم روند 
تیمی مان را بهبود ببخشــیم و از انتهای جدول فاصلــه بگیریم. فکر می کنم با 
برنامه ریــزی که انجام داده ایم و تقویت تیم در نیم فصل به زودی روند بردهای 

ما هم آغاز خواهد شد. 
سلطانی فر در مراسم بزرگداشت دهداری

به مناســبت ســالگرد زنده یاد معلم اخلاق فوتبال ایــران پرویز دهداری 
همایش بررســی های چالش هــای فرهنگی در فوتبال با حضور ســلطانی فر، 
نصرالله ســجادی، عبدالحمیــد احمدی و جمعی از پیشکســوتان فوتبال در 
ســالن جابر ابن حیان دانشــکده تربیت مدرس برگزار شــد. در این همایش 
که با همکاری پژوهشــگاه تربیت بدنی برگزار شــد، از کتاب »مکتب دهداری 
فراتر از فوتبال« رونمایی شــد. در این همایش جمعی از پیشکسوتان فوتبال 
و ورزش از جمله دکتر قراخانلو، حمید استیلی، مهدی مناجاتی، علیرضا اسدی 
و چهره های شــناخته شده حضور دارند. ســلطانی فر وزیر ورزش و جوانان در 
مراسم بزرگداشت مرحوم دهداری با گرامی داشتن یاد و خاطره این پیشکسوت 
فوتبال درباره شــخصیت او گفــت: مرحوم پرویز دهــداری اقتدار و مدیریت 
خاصی در کار خود داشت. من در کودکی زمانی که فوتبال را با جدیت دنبال 
می کردم، مدیریت او را به یاد دارم. او تصمیم های ویژه ای در دوره خود گرفت 
مثل تیم ملی جدیدی که پایه گذاری کرد و در مسابقه های خارجی با این تیم 
نتیجه گرفت. او به واســطه روحیه جدیت و شــخصیت، اخلاق و فرهنگی که 
داشــت در تاریخ فوتبال کشور ماندگار شــد. او ادامه داد: امیدوارم که روحیه، 
فرهنگ و جدیت او در کار که در پیشکسوتان ما هم وجود دارد، اسوه و الگوی 
ورزش امروز کشور شود. من فرصت را مغتنم می شمارم که فعالیت جدیدی که 
می خواهیم آغاز کنیم را به اطلاع شما برسانم. وزیر ورزش و جوانان درباره این 
فعالیت ها گفت: ما می خواهیم اتاق فکری را پایه گذاری کنیم که از مشــورت 
تک تک شــما پیشکسوتان اســتفاده کنیم و از افکار شما برای توسعه ورزش 
کشور استفاده کنیم و اصول مشخص تری داشته باشیم. سلطانی فر ادامه داد: ما 
در نظر داریم که چارچوب جدیدی برای آینده ورزش کشور انتخاب کنیم. ما 
نباید با تغییر مدیران فدراسیون و وزیر ورزش دچار دگرگونی زیادی شویم. او 
در پایان بیان کرد: از بزرگانی که سال ها تجربه دارند، تقاضا داریم که شرایطی 
را ایجاد کنند که از آنها استفاده کنیم. من امیدوارم که فوتبال هم مانند سایر 
رشــته های ورزشی مان در جهان فراتر از حد انتظار عمل کند. ما در چند سال 
اخیر رتبه اول فوتبال آســیا را در اختیار داشته ایم و ان شاءالله در دوره بعدی 
ایده آل ما تنها صعود به جام جهانی نباشــد و بتوانیم فراتر از این عنوان ها را به 

دست بیاوریم. 
اوکراین، فوتسال ایران را دور زد!

رئیس کمیته فنی و توســعه فوتســال از لغو بازی ایران و اوکراین و مذاکره 
با کمیته فوتسال قزاقســتان خبر داد. تیم ملی فوتسال ایران بعد از کسب مقام 
ســومی در جام جهانی به دنبال حفظ آمادگی خود بوده و از همین رو بازی های 
تدارکاتی را در نیمه دوم ســال جاری برنامه ریزی کرده اســت. ملی پوشان بعد 
از بازی با روســیه که دوشــنبه و سه شنبه برگزار می شــود،  قرار بود در اواسط 
بهمــن هم به مصاف اوکراین بروند اما این تیــم درجه چندم جهان با دور زدن 
کمیته فوتسال ایران،  در این تاریخ به مصاف اسپانیا خواهد رفت. عباس ترابیان 
دراین بــاره گفــت:  اوکراین قرار بود روزهای 11 و 12 بهمن دو بازی دوســتانه 
با تیم ملی بزرگســالان و امید ایران داشته باشــد اما به ما اعلام کرده اند تنها با 
امیدهای خود به ایران می آیند. برای جایگزینی این بازی در بهمن،  درخواستی 
از کادرفنی نداشــته ایم اما آقای ناظم الشریعه بســیار علاقه مند بود با تیم ملی 
قزاقستان بازی برگزار کنیم. رئیس کمیته فنی و توسعه فوتسال افزود: با قزاق ها 
تماس گرفتم و به صورت شــخصی با آنها صحبت کردم چون نامه نگاری جواب 
نمی دهد. آنها نیز ابراز علاقه کردند این بازی انجام شــود اما گفتند در شهریور 
احتمالا در پلی آف جام ملت های اروپا حضور خواهند داشــت. قرار شــد جواب 

قطعی را در آپریل به ما بدهند. 

نخســتین اردوی تیم ملی وزنه برداری با دعوت از ۱۱ 
ورزشکار در کمپ تیم های ملی آغاز شد.

وزنــه برداران منتخب در حالی به اردو دعوت شــدند که به 
گفته ســرمربی تیم ملی، شرط بدســت آوردن پیراهن تیم ملی، 
عملکرد اردونشــینان در تمرینات و همچنین رکوردهای ایده آل 
و آزمایش دوپینگ خواهد بود.یاســین باقــری و میثم زارعی به 
دلیل آســیب دیدگی در این مرحله از اردو حضور ندارند و محمد 
زارعی و علی مکوندی جایگزین آنها شــدند. ضمن اینکه حسین 
سلطانی دیگر وزنه بردار دعوت شده به این اردو نیز دیروز به جمع 
اردونشینان ملحق شد.برخی از وزنه برداران اردونشین که باید در 

رقابت های جام باشــگاه های آسیا حضور یابند نیز قبل از اعزام به 
این مسابقات در اختیار تیم های خود قرار خواهند گرفت.به گفته 
سجاد انوشیروانی سرمربی تیم ملی وزنه برداری، اردوی کنونی تا 
روز 30 آذر ادامــه دارد و از روز ۵ دی نیــز هفت وزنه بردار برتر 
اردوی نخســت و همچنین نفرات اصلــی تیم ملی به اردوی دوم 
دعوت خواهند شــد. بر اساس اعلام انوشیروانی، تقسیم بندی در 
مراحــل مختلف اردوهای تیم ملی لحاظ شــده و نوبت به نوبت 
نفرات برگزیده به اردو دعوت می شوند. بر این اساس وزنه بردارانی 
که در مســابقات لیگ، قهرمانی کشــور و جام باشگاه های آسیا 
رکوردهای خوبی را ثبت کنند در مرحله آتی به اردو خواهند آمد.

آغاز تمرینات تیم ملی وزنه برداری با ۱۱ اردونشین

مصطفی کریمی با کسب 22 رای برای چهار سال به عنوان رئیس فدراسیون ناشنوایان انتخاب شد.
مجمع انتخاباتی فدراســیون ناشنوایان دیروز به ریاست نصرالله سجادی برگزار شد و در پایان مصطفی کریمی با کسب 22 
رای از 40 رای به مدت چهارســال ریاســت این فدراسیون را بر عهده گرفت.از میان یازده کاندیدای حضور در انتخابات، مرتضی 
آذرخوش، سعید کاظمی و مهران تیشه گران به نفع سید مصطفی کریمی و رضا رودگر به نفع کاظم نظم ده انصراف دادند و کاظم 
نظم ده، رمضانعلی دولو، ســید مصطفی کریمی، لیلا اعتماد، ابراهیم کرمی، مسعود فراهانی و حسن سلگی به رقابت پرداختند.
در این انتخابات همچنین کاظم نظم ده 16 رای، مسعود فراهانی یک رای و رمضانعلی دولو یک رای داشتند.مسعود سلطانی فر 

وزیر ورزش و جوانان نیز درمجمع انتخاباتی فدراسیون ناشنوایان حاضر شد و رباب شهریان نماینده کمیته ملی المپیک بود.

الهه احمدی که قصد شــرکت در رقابت های تیراندازی قهرمانی آســیا در تهران را داشت، دیروز از حضور در 
رقابت ها انصراف داد.

رقابت های قهرمانی سلاح های بادی آسیا به میزبانی ایران از امروز برگزار خواهد شد و تیم ایران با 61 ورزشکار به مصاف رقبای 
آسیایی خود می رود. در حالی تیم تفنگ ایران در این رقابت ها حضور پیدا می کند که الهه احمدی دارنده مدال طلای جهان قصد 
شــرکت در رقابت ها را ندارد. وی پیش از این برای حضور در این رقابت ها نیز آماده شــده بود اما دیروز انصراف خود را اعلام کرد 
و گفت: عدم حضورم در رقابت ها بخاطر اســتراحت کردن است. اما با انصراف الهه احمدی، در رده بزرگسالان تیم تفنگ نرجس 
امام قلی نژاد، نجمه خدمتی و نسا پاریاب در ترکیب اصلی هستند.در این دوره از مسابقات به جز ایران 14 کشور آسیایی کویت، 

قطر، مالزی، تایلند، مغولستان، تایوان، ژاپن، چین، بنگلادش، پاکستان، هند، قرقیزستان، تاجیکستان و قزاقستان حضور دارند.

انصراف احمدی از مسابقات تیراندازی قهرمانی آسیا در تهران

دبیــر فدراســیون بوکس گفت: گزینــه کوبایی 
سرمربیگری تیم ملی بزرگســالان نهایی شده و تمام 
تلاش ما این اســت که مرحله اول شروع اردوهای تیم 

ملی با حضور او برگزار شود.
علیرضا دانشــمندفرد در پاسخ به این سؤال که آیا مربی 
کوبایی تیم ملی مشــخص شــده و چه زمانی به ایران خواهد 
آمد؟ اظهار کرد: رزومه این مربی به طور کامل بررســی و در 
کمیته فنی فدراسیون به تایید رسید. کارهای لازم برای حضور 
او در ایــران در حال اجرا اســت اما به محــض اینکه مباحث 
مربوط به قرارداد این مربی نهایی شود مشکلی برای حضورش 

در ایران نداریم.

دبیر فدراســیون بوکس با تاکید بر اینکه اختلاف با این 
مربی تنها روی دو یا ســه بند از قرارداد است گفت: در مورد 
بندهای مختلف قرارداد به توافق رســیده ایم و تنها دو یا سه 
بند باقی مانده تا به توافق نهایی برســیم. مراحل بعدی کارها 
بعد از توافق بر ســر بندهای قرارداد اجرایی می شــود.وی در 
پاسخ به این سؤال که اگر با این مربی به توافق نهایی برسیم او 
چه زمانی به ایران خواهد آمد؟ گفت: تمام تلاش ما این است 
کــه بتوانیم در اولین اردوی تیم ملی بزرگســالان او در ایران 
باشــد. 2۵ آذر مسابقات بوکس قهرمانی کشور در سیستان و 
بلوچستان برگزار می شــود و بعد از آن نفراتی به اردو دعوت 

خواهند شد.

سرمربی کوبایی در یک قدمی تیم ملی بوکس

تیم های ملی بانوان و مردان شمشیربازی ایران به رقابت های جایزه بزرگ قطر اعزام می شوند.
رقابت های شمشیربازی جایزه بزرگ اسلحه اپه با حضور تیم های بانوان و مردان ایران در قطر برگزار می شود. محمد اسماعیلی، 
حسین جعفری، محمد علی کیهانی و محمد رضایی ملی پوشان اسلحه اپه هستند که برای حضور در این مسابقه ها انتخاب شدند. 
در بخش بانوان هم اعظم بختی، ســکینه نوری و مهســا پوررحمتی نیز به عنوان سه شمشیرباز بانو به این رقابت ها می روند.بعد 
از اعزام سابریســت های دختر به جام جهانی فرانسه این بار تیم ملی شمشیربازی اسلحه اپه است که عازم رقابت های بین المللی 

می شود.جام جهانی شمشیربازی دوحه قطر 19 آذر آغاز می شود و تیم ملی ایران نیز دوشنبه 1۵ آذر راهی این کشور می شود.

مرحلــه دوم و پایانــی لیــگ برتــر پیســت 
دوچرخه سواری که به دلیل سردی هوا به تعویق افتاد، 
قرار است نزدیک به یک ماه دیگر برگزار شود و دیگر 

مرحله سومی هم در کار نخواهد بود.
مرحله اول لیگ برتر دوچرخه سواری پیست نیمه شهریور 

برگزار شــد. بعد از گذشــت 2 ماه و 20 روز قرار بود مرحله 
دوم آن ۵ آذر برگزار شــود اما به دلیل ســردی هوا مسابقه ها 
به تعویق افتاد. اکنون قرار است این رقابت ها به دهه اول دی 
موکول شــود و نکته جالب این که امسال به جای سه مرحله، 

رکابزنان در دو مرحله به رقابت می پردازند.

کریمی رئیس جدید فدراسیون ناشنوایان

سردی هوا، یک مرحله لیگ برتر پیست دوچرخه سواری را از کار انداخت 

اعزام شمشیربازان اسلحه اپه به جایزه بزرگ قطر

سجادی: تجلیل از ورزشکاران ۲6 میلیارد هزینه دارد
معاون امور قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان گفت که 26 میلیارد هزینه برای تجلیل از قهرمانان در نظر 
گرفته شده است. او همچنین با اشاره به حضور بازنشسته ها در راس برخی از فدراسیون ها تاکید کرد که مطابق قانون 

آنها نمی توانند کارمند فدراسیون باشند چه برسد به رئیس.
نصرالله سجادی در حاشیه مجمع انتخاباتی فدراسیون ناشنوایان درباره تجلیل از قهرمانان ورزشی گفت: حداکثر تا یکی دو ماه 
آینده کارهای لازم انجام می شــود. برنامه های ما آماده اســت و به دلیل اینکه می خواهیم رئیس جمهور نیز در مراسم حضور داشته 
باشــد منتظر هستیم تا هماهنگی ها انجام شود. در این مراسم از مدال آوران تمام رشته ها در سال 94 تقدیر خواهیم کرد. هر ساله 
از قهرمانان ســال گذشــته این تقدیر به عمل می آمد. هنوز تا پایان سال 9۵ زمان باقی مانده است و ما از قهرمانان سال 94 تقدیر 
خواهیم کرد. 26 میلیارد تومان هزینه برای این کار در نظر گرفته شده است. سجادی در خصوص روسای فدراسیون های بازنشسته 
افزود: تعداد زیادی فدراســیون نداریم که با رئیس بازنشسته مشــغول به کار باشد. یک الی دو فدراسیون است که به غیر از آنها با 
توجه به قانونی که در خرداد ماه ابلاغ شده هیچ یک از افراد بازنشسته - به غیر از مواردی که در هیئت علمی دانشگاه ها و نهادهایی 
که کار آنها به صورت قانونی عنوان شــده - نمی توانند حتی به عنوان یک کارمند در فدراســیون مشغول به کار باشند چه برسد به 
رئیس فدراسیون. سجادی همچنین  پیرامون حضور هاشمی رییس فدراسیون تیراندازی و رای دیوان عدالت اداری پیرامون اینکه 
وی به دلیل دو شغله بودن نمی تواند در راس فدراسیون تیراندازی حضور داشته باشد. اظهار کرد: به اعتقاد من باید مراحل قانونی 
برای اجرای این حکم طی شود تا بتوانیم اقدامات لازم را انجام دهیم. البته باید به این رای به عنوان یک مرجع قانونی توجه شود.

مدیرکل ورزش و جوانان خوزســتان از احتمال تغییر زمان میزبانی رقابت های بین المللی وزنه برداری خبر داد و 
گفت: اگر در اسفندماه شــاهد حضور حداکثری قهرمانان جهان در این پیکارها نباشیم، قطعا این رقابت ها به زمان 

دیگری موکول می شود.
فرامرز کیانی زاده با بیان این که قرار بر این شــد که مســابقات در اهواز برگزار شــود، عنوان کرد: هنوز تاریخ دقیق برگزاری 
مســابقات مشــخص نیست. قرار است که اسفندماه میزبان باشــیم ولی از آن جا که می خواهیم بهترین های وزنه برداری جهان و 
ایران در این رقابت ها شرکت کنند، در این جلسه بحث کارشناسی مبنی بر این که قطعا تعداد بسیاری از قهرمانان تا بهمن ماه در 
استراحت هستند و در زمان تمرینات سنگین به سر نمی برند، یعنی آمادگی لازم را برای شرکت در تورنمنت ها ندارند، صورت گرفت.
وی ادامه داد: ما پیشــنهادمان این بود که باتوجه به این موضوع، بررســی های لازم صورت بگیرد تا مسابقات در زمان دیگری، 
یعنی اواخر فروردین ماه یا اوایل اردیبهشــت ماه ســال آینده برگزار شود تا رقابت ها از کیفیت خوبی برخوردار باشد. می توانیم این 
پیکارها را اسفندماه هم برگزار کنیم ولی با توجه به علتی که به آن اشاره داشتم، احتمال عدم حضور قهرمانان زبده آسیایی و جهانی 
وجود دارد. قطعا اگر حضور حداکثری قهرمانان جهان در اسفندماه نباشد، این رقابت ها به زمان دیگری موکول می شود، البته در این 
خصوص باید با فدراسیون نیز صحبت کنیم تا ببینیم نظر آن چیست.وی در ادامه گفت: هزینه ای که برای این میزبانی پیش بینی 

شده است، دو میلیارد تومان است که حدودا ۸00 میلیون تومان آن بر عهده استان خوزستان و مابقی بر عهده فدراسیون است.

احتمال تغییر زمان جام فجر 
در صورت شرکت نکردن قهرمانان وزنه برداری جهان


